
REPUBLIKA HRVATSKA
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KLASA: 007-01123-0119
URBROJ: 2125120-02
Novalja, 29. kolovoza 2023.

PREDMET: 24. sjednica
- zapisnik -

ZAPISNIK

S 24. SJE,DNICE SKOLSKOG ODBORA OS A.G. MATOS,q NOVRL.IR

odrLane 28. kolovoza 2023,uNovalji, uzgradi matidne Skole, u prostoriji zbornice, s podetkom u l0:00
sati.

Clanovi koji su sudjelovali u radu sjednice:
1. Ana Vidas, zamjenicapredsjednice Skolskog odbora, pedagoginja, predstavnica Uditeljskog vijeia
2. Dejan Tauzer, uditelj informatike, predstavnik Uditeljskog vi.ieia
3. Kristina Segota, uditeljica matematihe. predstavnica Radnidkog vijeia
4. Ankica Peranii, predstavnica Vijeia roditelja
5. Monika Skunca Paldii. predstavnica Osniva0a

Odsutni dlanovi:

Ostali:
1. Aleksij Skunca - ravnatelj
2. Darko Peranii - tajnik
3. Arijana Cimperman - sindikalna predstavnica u svojstvu Radnidkog vijeca

, 4, Adriana Dabo - imenovana u Skolski odbor od strane Osnivada, mandat se verificira na ovoj
sjednici

5. Ivana Kusti6- imenovana u Skolski odbor od strane Osnivata, mandat se verificira na ovoj

sjednici.

Ana Vidas, zamjenicapredsjednice Skolskog odbora, otvara sjednicu. pozdravlja sve nazodne, uwrduje
daje istoj nazodno 5 od ukupno 7 dlanova, dime postoji kvorum za pravovaljani rad te predlaze potom

da se utvrdi sliedeci

DNEVNI RED:

Verifikacija zapisnika s 21 . sjednice
Verifikacija zapisnika s 22. eleklronidke sjednice
Verifikacija zapisnika s 23. elektronidke sjednice
Verifikacija mandata Adriane Dabo i Tvane Kustii za nove clanice Skolskog odbora
Izbor predsj ednika Skolskog odbora

ijskog plana za 2023. i piojekcija plana za 2024. i 2025
DonoSenje L izmjena Plana ve 2a2023.
DonoSenje Kucnog
DonoSenje Etidkog sa neposrednih odgojno-obrazovnih djelatnika
Dono5enje odl jednostavnoj nabavi radova pregradivanj a i adaptacije prizemlia matidne

(

l izmjenama i dopunama Statuta
Skol e
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o dnevni red je prihvaien s 5 gl,asova,,ZA".

Ad f. Verifikacijazapisnikas 2l. sjednice

Zamjenica predsjednice Skolskog odbora obavjeStava dlanove Skolskog odbora da su Zapisnik s 21.
sjednice dobili 25. kolovoza 2023. u prilogu uz poziv za ovu sjednicu, potom pita dlanove imaju li
kakvih dopuna ili prigovora.
Dopuna i prigovora nije bilo te je predsjednica Skolskog odbora dala na glasovanje Zapisnik s 21.
siednice:

o Zapisnik s 2l . sjednice odrZane 06.lipnja2023.
je potvrden u cijelosti, s 5 glasova,,ZA".

Ad 2. Verifikacija zapisnika s 22. elelctronidke sjednice

Zamjenica predsjednice Skolskog odbora obavje5tava dlanove Skolskog odbora da su Zapisnik s 22.
elektronidke sjednice dobili 25. kolovoza 2023.u prilogu izpoziv z.aovu sjednicu, potom pita dlanove
imaju li kakvih dopuna ili prigovora.
Dopuna i prigovora nije bilo te je predsjednica Skolskog odbora dala na glasovanje Zapisnik s 22.
elektronidke siednice :

o Zapisnik s 22. elektronidke sjednice odrLane 06. - 07. srpnja 2023.
je pofvrden u cijelosti, s 5 glasova ,,2A".

Ad 3. Verifikacija zapisnika s 23. elektronidke sjednice

Zamjenica predsjednice Skolskog odbora obavjeStava dlanove Skolskog odbora da su Zapisnik s 23.
elektronidke sjednice dobili 25. kolovoza 2023.u prilogr-r uzpoz)v zaovLt sjednicur, potom pita ilanove
imaju li kakvih dopuna ili prigovora.
Dopuna i prigovora nije bilo te je predsjednica Skolskog odbora dala na glasovanje Zapisnik s 23.
elektronidke sjednice:

Zapisnik s 23. elektronidke sjednice odrZane 26. srpnja2023.
je potvrden u cijelosti, s 5 glasova ,,2A".

Ad 4. Verifikacija mandata Adriane Dabo i Ivane Kustii za nove ilanice Skolskog odbora

Zamjenica predsjednice Skolskog odbora obavje5tava prisutne da su prethodne dlanice Ivana Kurili6 i

Marija Vidu5in Sulji6 podnijele ostavku na svoje dlanstvo u Skolskom odboru, a po5to je Ivana Kurilii
bila predsjednica Skolskog odbora, da je stoga ona (Ana Vidas, op.a.) do izboranovog predsjednika na

delu Skolskog odbora. Tajnik je rekao da je 21. lipnja 2023. putem emaila dostavljeno Rje5enje o
razrjeSenju i imenovanju dlanova Skolskog odbora koje je pbtpisao Zupan Lidko-senjske Zupanije.
Zamjenica predsjednice je izvijestila da je Osnivad dostavio uvjerenje da se ne vodi kazneni postupak
protiv Adriane Dabo i lvane Kustii te da nema nikakvih z.apreka da one budu e lanice Skolskog odbora.
Tajnik je rekao da su prisutne Adriana Dabo i Ivana Kustii dostavile kopiju svoje osobne iskaznice,
Ravnatelj je rekao da njihov mandat traje do isteka vremena na koje su bili izabrani dlanovi Skolskog
odbora kojega zamjenjuju, do oZujka 2025., a da predstavnici Vije6a roditelja Ankici Peranii mandat
traje dok njeno dijete pohacla Skolu, odnosno da istide s krajem ove Skolske godine 31 . kolovoza2}23.
Zamjenica predsjednice lk6lskog odbora je potom utvrdila da je mandat verificiran i da Adriana Dabo
i Ivana Kustid kao vne dlanice Skolskog odbora mogu sudjelovati u nastavku rada ove sjednice

dnika Skolskog odbora5. Iz6or
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Zamj enica predsj edni ce.Sko I skog odbora obavj e

biti izabran svaki dlan Skolskog odbora, da se

icu Skolskog odbora:

o Adriana Dabo jednoglasno je imenovana za predsjednicu skolskog odbora'

. Adriana Dabo preuzima vodenje sjednice'

Adriana Dabo se zahvalilana ukazanom povjerenju

te je izrazilanadu da 6e to povjerenje i opravdati'

Ad6. Donosenje II. izmjenaidopunafinancijskog planaza2023'iprojekcija planaza2024'i2025'

ovora o sufinanciranju, kao nadstandard'

Za raspravu se viSe nitko nije javio te je.predsjednica Skolskog odbora dala na glasovanje prijedlog da

se donesu II. izmjene i dopune financijsko! piunutu2023.ipiojekcija planaza2024'i2025'' kako su

bile dostavljene u pozivu za ovu sjednicu:

t r, i zmj ene i d op une F i nancij skog ptunu )":5:l'I;jot'l;fif:l?*U1l : iil ;1

o ova odluka izraditoe se kao pol.ainuJni akt, objaviti i dostaviti nadleZnim institucijama'

Ad 7. Dono5enje I' izmjena Plana nabave 2a2023 '

in iesg**i" tegov ori da j e Pl an 
1"b.1 :, I "_l:'. l [ **,: ]: !:: I : K:- j: : : il' il

[J,,:''""il,'#?:;:?::,Iffiji:i,r:;:i!,.*t**:::::lTT;,Xlij:ffi ?*1ff i1f iXlli:i:T',::ffi""t1":'l,ffi,^";i;;i;i'i";;;''l:f."^"','l:l:i: 3lJ:':l::^t:l:;l;n'';;;:Tffi:
H',"Tj::li:1":;i;w;.ilii-; j.;;;a.1" 

"o 
Grada i Zupanije Rekao je da drugih izmjena idopuna

I

P ve za s/da netna.
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Za raspravu se vi5e nitko nije javio te je predsjednica Skolskog

oblikovane L izmjene Plananabave 2a2023.:

o Ova odluka izradit ie se kao pojedinadni akt, objaviti

odbora dala na glasovanje ovako

St<olski odboi je jednoglasno donio
l. izmjene Plana nabave 2a2023.

i dostaviti nadleZnim institucijama'

Nakon izglasavanja ove todke, sjednicu napu5ta voditeljica radunovodstva lvana Dabo.

DonoSenje Kuinog redaAd 8.

Ad 9.

Rijed dobiva tajnik kao izvjestitelj te govori da se kucni red donosi prema dl. 58.Zakona o odgoju i

obrazovanju u osnovnoj i srednjoj Skoli te da je prijedlog Kucnog reda dostavljen ttz poziv na ovu

s.jednicu. Obavijestio je da se Kucni red donosi uz prethodno miSljenje Uditeljskog vijeie donesenog na

sjednici od t4. iipnja 2023., uz prethodno mi5ljenje Vijece roditelja donesenog na sjednici od 19. lipnja

|OZZ, i uz prethodno miSljenje Vijeda udenil<a donesenog na sjednici od 06, lipnja 2023. Rekao je da se

Kucni red odnosi na sve osobe za vrijeme njihova boravka u Skoli, voZnje Skolskirn autobusom te za

ditavo vrijem e odrLavanjapoludnevnih i jednodnevnih izleta, viSednevnih ekskurzija, terenske nastave

i Skole u prirodi. Rekao je du r" *ut..iiali koji se dostavljaju uzpoziv na sjednice Skolskog odbora samo

ukratko obja5njavaju, ako su dostavljeni potpuni i on ukratk

po kojoj se donose, odnosno da Skolski ili domsk ucnr recl n

uditeljskom/ nastavnidkom/odgajateljskom vijecu t ja i vijeiu
potrebna tijela obavila rurpruuu, du postoji jedna greSka u preambuli, u numeraciji zakona' Pojasnio je

da je Skola ve6 imala Ku6ni red i Etidki kodeks neposrednih odgojno-obrazovnih dj..l.1try|.<u, no da nisu

bili doneseni u pravilnom postupku na svim rijelima te je Prosvjetna inspekcija naredila Skoli da se oni

donesu u propisano. poitupt u. Rekao je da su Kudni red uglavnom nije mijenjao. Ravnatelj je

komentirao da je ovaj prijedlog bio krajem nastavne godine na potrebnim tijelima te da je bila rasprava.

Rekao je da ie se Kuini red objaviti na stranicama Skole, a tajnik je dodao da se na podetku svake

Skolske godine s njime upoznaju roditelji i da je to zadaca razrednika.

Za raspivu se viSL nitko nije javio te je predsjednica Skolskog odbora dala na glasovanje prijedlog da

se donese Pravilnik o kuinom redu, kako je bio dostavljen u pozivu za ovl sjednicu:

. Skolski odborjejednoglasnodonio
Kucni red.

o Ova odluka izradil6e se kao pojedinadni akt i objaviti na mreZnoj stranici'

Donosenj e Etidkog l<odeksa neposrednih odgoj no-obrazovnih dj el atni ka

Ravnatelj je rekao da je Etidki kodeks neposrednih odgojno-obrazovnih, djelatnika i5ao paralelno s

Kuinim i.do11, odnosno da se o njemu raspravljalo na istim sjednicama. Ponovio je da razrednici na

podetku Skolske godine upoznaju uEenike i roditelje s ovim pravilnikom. Pojasnio je da iako je ova todka

u pozivu nuruuiu gtied toaets neposrednih odgojno-obrazovnih djetatnika, da se radi o Etidkom

kodeksu neposrednih nositelja odgojno obrazovne djelatnosti, kako i stoji u prijedlogu o kojem se sada

raspravlja. Tajnik je pojasnio daie neposrednim nositeljima odgojno obrazovne djelatnosti smatraju uditelji

u osnovnoj Skoli, nastavnici u srednjoj Skoli, rar.natelj i ostali, odnosno da po negativnoj definiciji tu ne spada

administrativno-tehnidko osoblie te da se ovaj pravilnik na njih ne odnosi.

Zaraspravtse vi5e nitko nije javio;le je predsjednica Skolskog odbora dala na glasovanje pnjedlog da

se donese Eticki kodeks h odgoj no-obrazovnih dj elatnika:

. Skolski odborjejednoglasnodonio
Eti dki kodeks neposredn ih odgoj no-obrazovn i h dj e I atnika'

Ova odluka iz-radit ce se kao pojedinadni akt i objaviti na mreZnoj stranici.
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Ad 10. DonoSenje odluke o jednostavnoj nabavi radova pregradivanja i adaptacije prizemlja matidne

Skole

Tajnik izvje$cuje daje 02. kolovoza 2023. donesena Odluka o pokretanju postupkajednostavne nabave,

da se dekalo na osiguranje sredstava, da proraduni Grada Novalja i Lidko-senjske Zupanije doznade

sredstva pa da se moZe uopie krenuti u postupak. Rekao je da je procijenjena vrijednost bila 23.500 €'

da je tako projektant koji je projektirao novo kilo matidne Skole procijenio, da je on poslao troSkovnik

u [ojem .;e p-obrojao koji su sve to radovi i koliko bi iznosili. Rekao je da je ravnatelj odredio tri

gorp-odutrkn subjekta kojima 6e se slati ponuda, Bazilika Dekor, Credo ing. Zadar i Figurica

[radevinarstvo, da se radi o obftima, da su poziv sastavili dlanovi povjerenstva, Tina Mejak Vidas,

Ivana Skunca i Sime Trcol, da su ponude poslane gospodarskirn subjektima 03. kolovoza, daje u pozivu

bio i troSkovnik kojeg je trebalo popuniti, da je troSkovnik predvidio l3 vrsta radova. Rekao je da u

pozivu jasno stoji da se radi o radovinra na dvije udionice te da je dostavljena i skica kako bi te dvije

udionice trebale izgledati kad se postave pregradne plode od gipsa. Podsjetio je prisutne dasu dobili u

pozivu na ovu sjednicu i zapisnik od 14. kolovoza, ponudu te tro5kovnik, Objasnio je da ponuda malo

prelazi procijenjenu vrijednost nabave, ali kako su osigurana sredstva u visini od 25'000 €, tu ponuduje

mogude prihvatiti. Ravnatelj je rekao da se treba pristupiti izvotlenju grubih radova prije nego krene

nuriaunu godina, a poslije ie se obavljati unutarnji radovi'uredenja i opremanja. Rekao je i da se planira

nabava novog namje5taja za te udionice. ali da tamo vei postoji grijanje. Izvijestio je da je do5la samo

jedna ponuda, Bazilika Dekor vl, Josipa Ricova i predlaZe da ju se prihvati, JoS je rekao na pitanje

Kristine Segota da bi se mogle ukloniti pregrade u ulazu u Skolsku zgradu koje predstavljaju prostor za

deZumog udenika i da bi se tu mogao dobiti prostor za udenike koji ne idu na neke izborne predmete.

Zaraspravt se viSe nitko nije javio te je predsjednica Skolskog odbora dalana glasovanje odluku da se

prihvati ponuda obrta Bazilika Dekor vl. Josipa Ricova zapregradivanjai adaptaciju prizemlja matidne

Skole:

. Skolski odborjejednoglasnoprihvatio
ponudu obrta Bazilika Dekor vl. Josipa Ricova,

a pregradivanja i adaptaciju prizemlja matidne Skole,

u visini 24.404.00 € bez PDV-a'
o Ova odluka izradit ie se kao pojedinacni akt'

te6esenauznjuposebnosklopitiiugovoroizvot|enjuradova'

Ad 11. Rasprava o L izmjenama i dopunama Statuta

Tajnik izvjeicuje da se po naredbi Prosvjetne inspekcije na l2 nrjesta treba promijeniti dio Statuta koji

spominje nekada5nji Ured drZavne uprave u,,nadleZno upravno tijelo". Rekao je da osim toga treba

promijeniti i sve grlske koje se navode u komentarim a, da je za njih on odgovoran, ali da on jedini radi

na ovom Statutu i njegovim izmjenamate se poZalio da je to sloZen posao. Zamolio je da se promijeni

dio Statuta koji odreduje da se zapisnik sa sjednice Skolskog odbora moia napisati sljedeieg radnog

dana, daje tojako tesko te da se taj rok produlji na l4 radnih dana. Rekaoje da bi najveca promjena u

Statutu trebala biti u izboru ravnatelja, da se dodaje.iedan dlanak izZakona o ustanovama, odnosno da

se radi o ogranidenju da ravnatelj ne moZe biti osoba koja ne rnoZe biti dlan uprave trgovadkih druStava.

Pojasnio je da sada5nji Statut ne vrednuje osnovne kompetencije nego samo dodatne kompetencije, a da

bi po njemu i osnovne kompetencije trebalo vrednovati na neki nadin. PredloLio je da se uredi nadin

kako ce se vrednovati program kandidata zaravnatellai da se to izrazi bodovno, Rekaoje da bi se mogao

vrednovati i radni staZ, no da se o todnom bodovanju treba usuglasiti.Zaneke uvjete rekaoje da ih nije

moguie dodatno vrednovati kao npr. uvjet nekaZnjavanja kojeg kandidat ili ima ili nema, kao i

odgovarajuie obrazovanj e. Zaradni staZ je rekao da zakon propisuje samo minimalni uvjet od 8 godina

radnog staZa u obrazovanju, od dega.je 5 u neposrednom odgoju, a da se radni staZ dulji od toga moZe

urediti Statutom te tako ati na odredeni nadin, npr. da se za svaku godinu dobije pola boda ili

trecina boda. Dejan Tarry{1e rekao da onda glasovanje zaravnalelja ne bi imalo nikakvog smisla, jer

da na taj natin itrogy(rite;ijski bi eliminiralo odredene kandidate. Tajnik mu je rekao da bi trebalo

gturuuuti oprogrufi,odnosno daje program taj o demu se jedino imoZe glasovati. Kristina Segota je

ay61lZaffie posteno da osoba s vi5e godina stalaima prednost pred osobom koja ima manje
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godina staZa. Ana Vidas je rekla da smatra da se o programu moZe glasati samo,,da" ili ..ne", odnosno
da ga se prihvaca ili ne prihvaia. Tajnikje na takav prijedlog odgovorio da bi nastao problem kod dva
ili viSe kandidata kojirna bi ijednom i drugorn bio prihvaien program, odnosno da se kandidati ne bi
mogli profilirati. Dejan Tauzerje rekao da bi se trebalo glasati o programu kandidata zaravnatelja,a
tajnik mu je odgovorio da u ovom trenutku toga nema i da automatski ako netko ima dodatnu
kompetenciju, npr. viSu razinu stranog jezika, da stide prednost u listi za izbor. Sindikalna povjerenica
je rekla da u izboru tri kandidata bi trebalo dati glas samo za jednog od ta tri za koji osoba smatra da je
najbolji, a tako se sloZila i pedagoginja. Tajnik je ponovio da bi sve to trebalo urediti Statutom, a da to
sada ni.je uredeno. Dejan Tauzer je naveo prirnjer glasanja o programu u ko.jem izmedu dva kandidata
jedan ima naglasak na uredenje Skole. a drugi na nabavu oprerre. te da se po tome glasa za orraj program
koji bi se viSe svidio. Sindikalna povjerenica je predloZila da se pogleda nadin kako su to uredile neke
druge Skole, a Ana Vidas se sloZila s time. Tajnik je ponovio da sadaSnje stanje izgleda tako da se

vrednuju samo dodatne kompetencije, a na prijedlog ravnatelja da se pogledaju statuti drugih Skola koje
su dobile suglasnost osnivada je odgovorio da je i ova Skola za svoj Statut dobila suglasnost svog
Osnivada. Tajnikje potom predloZio da se raspravi svaki od ovdje redenih prijedloga za vrednovanje,
ali se Skolski odbor nije mogao usuglasiti oko prijedloga hoie li se vrednovati dodatno radno iskusfvo.
Tajnik je potom pitao dlanove Skolskog odbora da mu daju smjernice kako da za sljede6i put sastavi
prtjedlog Statuta, a ravnatelj je predloZio da se prezentira nadin kako je to odradila Osnovna Skola
Gospic, jer da on zna da je bito viSe kandidata zaizbor ravnatelja. Tajnik je rekao da dlanovi Skolskog
odbora izredova Osnivada imaju pravo glasati iza kandidata kojije ostvario manji broj bodova i nije
prvi na listi, osim ako kand_idat za ravnatelja ima prednost pri zapoSljavanju i viSe mjesto na listi
vrednovanja. Ostali dlanovi Skolskog odbora moraju glasati onako kako je glasovalo tijelo koje ih je
imenovalo u Skolski odbor. Kristina Segota je predloZila da se ova todka ostavi za sljedeiu sjednicu
Skolskog odborate da se prezentiraju jo5 tri nadina kako su druge Skole to napravile radi usporedbe.
Monika Skunca Paldi6 se sloZila s prijedlogom da se pogleda kako su to druge Skole napravile. Tajnik
se takoder s tim sloZio te je spomenuo XV. Gimnaziju uZagrebu koja ima reputaciju izvrsnosti. u kojoj
bi moglo deSie biti dvoje ili vi5e kandidata za ravnarelja. Dejanu Tauzeru ni.ie bilo.iasno kako bi se

mogao vrednovati program za mandatno razdoblje jer da to nije Zivotopis gdje .je' kandidat neSto vei
ostvario. Ravnatelj je rekao daznazasludajeve izZupanije gdje je bilo jedan. dva ilitri kandidata, ida
je plan od jedne ili deset stranica stvar osobnog stava i da se radi o relativnoj stvari. Predsjednica
Skotskog odbora je rekla i da se moZe dogoditi da onaj koji je najvi5e vrednovan ne bude izabran za
ravnatelja. Ana Vidas je rekla da se ovo ne treba u detalje secirati jer da se radi o okvirnoj stvari.
Sindikalna povjerenica se zapitala Sto li je to vrednovanje programa, odnosno hoie li se program
pregledavati pa odludivati gdje 6e se dati pojedan bod ili se neie dati nijedan bod i da se ne bi trebalo
glasovati po vlastitom nahodenju, ako se nekome neSto svida ili ne.
Zaraspravu se viSe nitko nije javio te je predsjednica Skolsl<og odbora zakljudila da se o ovoj todki
raspravlja i naredni put, usporeiluju6i nadine kako su to napravile druge Skole.

o Skolski odbor o ovoj todki nije glasovao.

Ad 12. Tekuie informaciie

Ravnatelj je rekao da se sve nove dogradnje i izgradnje koje su preko 3.000 m2 financiraju 80% od strane
Ministarstva,a20oh od lokalne uprave. Ukoliko bi projekt dogradnje Skole bio neSto manji, dini mu se

da se radi od oko 120-ak m2 razlike da onda Ministarstvo financira u 100% iznosu projekt, Rekao je da
se zbog toga mora pristupiti izmlenama i dopunama gradevlnske dozvole, ali i da treba podnijeti zahtjev
za prolongiranje jer gradevinska donola istide krajem rujna2023. Rekao je da 6e se zato korigirati
prostor hodnika, Rekao je da je na sastanku u Ministarstvu s predstavnicima Grada bio i projektant te
da je pri kraju s izmjenama, adasp radi i na proSirenju Djedjegvfii6a. Rekao je da misli da je nadedaj
za dogradnju Skola otvoren doffia2024., da je dugo otvoren. Monika Skunca Paliii je rekla da smatra
Novalju bogatim gradonr i $se boji da ne bude tijesan prostor koji 6e se izgraditi, odnosno da bi Grad
Novalja trebao pomoci rati projel(t da do toga ne dode. Ravnatelj joj je odgovorio da udionrce

ju irnati 56 m2, ,(Z ^t 
po uieniku i da to ne6e biti na Stetu, odnosno da 6e se prostor hodnika i
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dvije udionice, odnosno praktikum prilagoditi. Rekao je da ostaje 8 razrednih odjela i informatidka
udionica.
Ravnatelj je rekao da je dobio infonnacije da bi se radno mjesto strudnog suradnika logopeda moglo
financirati preko Ministarsfva te da ie se tako osloboditi sredstva iz Proraduna Giada.Novalje za neke
druge aktivnosti. Isto tako i za rad strudnog suradnika edukacljsko-rehabilitacijskog profila s pola
radnog vremena na pllno radno vrijeme.
Arijana Cimperman jeukazala na problem odijevanja udenika u Skoli, odnosno da neki udenici nose
odjecu koja otkriva viSe nego Sto bi bilo dopu5teno. Ravnatelj se s time sloZio i rekao da ie se morati
uvesti red u odijevanje.
Ravnatelj se poZalio da joS nije do5la odluka o ustroju razrednih odjela, da u ponedjeljak podinje nastava,
a da se joS ne zna koliko ie razrednih odjela biti u Podrudnoj Skoli Metajna koja je ostala na 7 udenika,
odnosno ho6e li biti dva kombinirana razredna odjela ili samo jedan. Obavijestio je da druge lupanije
vei imaju tu odluku, a da se ovdje joS deka u neizvjesnosti.
Sindikalna povjerenica u svojstvu Radnidkog vije6a je pitala kako ie se organizirati turnusna nastayaza
udenike razredne nastave u matidnoj Skoli. Ravnatelj joj je odgovorio da (,e zajedno iii treii i detvrti
razredi te prvi i drugi razredi, i da i.e se knjiZnica koristiti l<ao udionica tri dana, svaki drugi dedan,
odnosno kad su treii i detvrti razredi ujutro. Spomenuo je da u cijeloj Flrvatskoj pada broj udenika, da
je Novalja jedna od rijetkih mjesta gdje broj udenika konstantno raste, i da tri razredna odjela u jednoj
generaciji nisu bila joS od devedesetih godina. Obavijestio je da se ove godine 26-ero djece nije upisalo
u Djedji vrtic.
Sindikalna povjerenicaje napomenula da se ove godine navr5ava 50 godina od kadaje Skolska zgrada
matidne Skole podela s radom, tj. 29. studenog1973., te su se ona, ravnatelj i pedagoginja sloZili da bi
se ta obljetnica trebala prigodno obiljeZiti.
Monil<a Skunca Paldii je zapitala kal<o se odretluje kada se obiljeZava Dan Skole, na Sto joj je ravnatelj
odgovorio da svaka Skola satna odredi koji ie dan tako obiljeZavati, da se to odredi u statutLt, a da se u

godiSnjem planu i prograrxu takoder autononrno odredi koji 6e biti nenastavni dani.

Nakon ovogaviSe se nitko nije javljao zarijet. te je predsjednica Skolskog odbora zakljudila sjednicu.

Sjednicaje zavrSena u

ZAPISNIiAR ODBORA
Darko Pera

(

Stranica 7 od7


